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 VIENYBĖJE – MŪSŲ JĖGA! 

PILIEČIŲ INICIATYVA SVARBIAU, NEI VALDŽIOS  VEIKSMAI!                            
LINAS LINKEVIČIUS – BUVĘS UŽSIENIO REIKALŲ MINISTRAS 

 
 

Viešpatie (apsaugok mus nuo covid-19) suteik mums stiprybės, 

kad visi Lietuvos žmonės būtų sveiki, dori, sažiningi, garbingai 

laikytųsi duoto žodžio, gerbtų ir mylėtų vienas kitą ir savo Tėvynę 

Lietuvą!    

                                                                                                                                                          

2021 METUS SKELBIAME NIJOLĖS FELICIJOS 

 SADŪNAITĖS METAIS!                                                                            

Nijolė Felicija Sadūnaitė                                             
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 Aprašymas 

Felicija Nijolė Sadūnaitė – vienuolė, 
disidentė. Vikipedija 

Gimė: 1938 m. liepos 22 d. (82 metai 
metai), Kaunas 

Išsilavinimas: Anykščių Jono Biliūno gimnazija (1955 m.) 
Veikla: vienuolė, disidentė 
Knygos: A Radiance in the Gulag: The Catholic Witness of Nijole 
Sadunaite, DAUGIAU 
Tėvai: Veronika Rimkutė-Sadūnienė, Jonas Sadūnas 
Broliai / seserys: Jonas Aloyzas Sadūnas 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                            

                      

  AR GALI BŪTI SĖKMINGA VALSTYBĖ BE MORALĖS?     

LVT LABAI SERGA, NES VYKSTA DVIGUBA IŠDAVYSTĖ! 

******************************************************************************* 

ŠIAME LAIKRAŠTĖLYJE SKAITYKITE: 

1. SVEIKINIMAI MYLIMAM MIESTUI. 

2. REDAKTORĖS ŽODIS – PASIŪLYMAS. 

3. DISKUSIJA – LVT PROBLEMA 

4. KAIP SUSTABDYTI NELEGALŲ KRIZĘ? KONKRETŪS PASIŪLYMAI  

 

SVEIKINAME MŪSŲ MYLIMĄ MIESTĄ KLAIPĖDĄ SU 769 ĮKŪRIMO 

METINĖMIS! TEGU KLESTI IR ŽYDI MŪSŲ NUOSTABUSIS MIESTAS 

AMŽINAI!  

 

https://lt.wikipedia.org/wiki/Nijol%C4%97_Sad%C5%ABnait%C4%97
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+gim%C4%97&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3ydYSy0620i9IzS_ISQVSRcX5eVZJ-UV5i1gl8zKz8nOOTFcoTkw5ujovMbMEyE7PzD0yHQDbpbCVQwAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQ6BMoADAXegQIHBAC
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=Kaunas&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3yVbi1M_VNzA0N0yy0BLLTrbSL0jNL8hJBVJFxfl5Vkn5RXmLWNm8E0vzEot3sDICAAlyxx8-AAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQmxMoATAXegQIHBAD
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+i%C5%A1silavinimas&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3ydaSzk620i9IzS_ISQVSRcX5eVapKaXJiSWZ-XmLWJXyMrPyc45MVyhOTDm6Oi8xswTIzjy6sDgzJ7EsMy8zN7EYAE8C2aZRAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQ6BMoADAYegQIFRAC
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=Anyk%C5%A1%C4%8Di%C5%B3+Jono+Bili%C5%ABno+gimnazija&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3yVaCciwLskuqtKSzk630C1LzC3JSgVRRcX6eVWpKaXJiSWZ-3iJWZce8yuyjC4_0Zh7drOCVn5ev4JSZk3l0NZCRnpmbl1iVmZW4g5URAHkxYGxiAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQmxMoATAYegQIFRAD
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+veikla&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQ6BMoADAZegQIGhAC
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+knygos&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3ydaSyk620k_Kz8_WTywtycgvsgKxixXy83IqF7FK5WVm5eccma5QnJhydHVeYmYJkJ2dV5meXwwAyINlaUgAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQ6BMoADAaegQIGxAC
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+a+radiance+in+the+gulag:+the+catholic+witness+of+nijole+sadunaite&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3yVbiAXOScnOTirMLtKSyk630k_Lzs_UTS0sy8ousQOxihfy8nMpFrKF5mVn5OUemKxQnphxdnZeYWQJkJyoUJaZkJuYlpypk5imUZKQqpJfmJKZbgZnJiUBDcjKTFcozS_JSi4EGpSmADUkFmVEKMiJ1BysjAOJyvO-UAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQmxMoATAaegQIGxAD
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+a+radiance+in+the+gulag:+the+catholic+witness+of+nijole+sadunaite&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3yVbiAXOScnOTirMLtKSyk630k_Lzs_UTS0sy8ousQOxihfy8nMpFrKF5mVn5OUemKxQnphxdnZeYWQJkJyoUJaZkJuYlpypk5imUZKQqpJfmJKZbgZnJiUBDcjKTFcozS_JSi4EGpSmADUkFmVEKMiJ1BysjAOJyvO-UAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQmxMoATAaegQIGxAD
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+a+radiance+in+the+gulag:+the+catholic+witness+of+nijole+sadunaite&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3yVbiAXOScnOTirMLtKSyk630k_Lzs_UTS0sy8ousQOxihfy8nMpFrKF5mVn5OUemKxQnphxdnZeYWQJkJyoUJaZkJuYlpypk5imUZKQqpJfmJKZbgZnJiUBDcjKTFcozS_JSi4EGpSmADUkFmVEKMiJ1BysjAOJyvO-UAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQmxMoATAaegQIGxAD
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+knygos&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3ydaSyk620k_Kz8_WTywtycgvsgKxixXy83IqF7FK5WVm5eccma5QnJhydHVeYmYJkJ2dV5meXwwAyINlaUgAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQ44YBKAIwGnoECBsQBA
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+t%C4%97vai&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3ydaSzE620i9IzS_ISQVSRcX5eVYFiUWpeSXFi1il8jKz8nOOTFcoTkw5ujovMbMEyAbissRMAD-gdd9HAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQ6BMoADAbegQIFhAC
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=Veronika+Rimkut%C4%97-Sad%C5%ABnien%C4%97&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3yVbiBXEM08uKDU3zLI20JLOTrfQLUvMLclKBVFFxfp5VQWJRal5J8SJW2bDUovy8zOxEhaDM3OzSkiPTdYMTU46uzstMzTsyfQcrIwAbCORHXAAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQmxMoATAbegQIFhAD
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=Jonas+Sad%C5%ABnas&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3yVbiBXEM01Iq84pSSsq1JLOTrfQLUvMLclKBVFFxfp5VQWJRal5J8SJWPq_8vMRiheDElKOrgYwdrIwAyQeC6E0AAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQmxMoAjAbegQIFhAE
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+broliai+/+seserys&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3ydaSzE620i9IzS_ISQVSRcX5eVbFmUk5mXnpi1hV8zKz8nOOTFcoTkw5ujovMbMEyE4qys_JTMxU0FcoTi1OLaosBgD-2kalUgAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQ6BMoADAcegQIGRAC
https://www.google.com/search?newwindow=1&sxsrf=ALeKk00eFDzOszNZf1kd1g3R1ypn1NwA1Q:1614676093813&q=nijol%C4%97+sad%C5%ABnait%C4%97+jonas+aloyzas+sad%C5%ABnas&stick=H4sIAAAAAAAAAOPgE-LWT9c3NDI2Tos3yVbiBXEM08yMzQ1M0tO0JLOTrfQLUvMLclKBVFFxfp5VcWZSTmZe-iJWrbzMrPycI9MVihNTjq7OS8wsAbKz8vMSixUSc_Irq4A0VKZ4BysjAN9Z7FtpAAAA&sa=X&ved=2ahUKEwjB0P6XoZHvAhXkpIsKHdsNCZcQmxMoATAcegQIGRAD
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Klaipėdos pilis arba Mėmelburgas – pilis Klaipėdoje, pirmą kartą minima 1252 m. liepos 29 d. 

dokumente, kuriame Livonijos ordino didysis magistras Eberhardas fon Zeinė ir Kuršo vyskupas 

Heinrichas sutaria dėl pilies statybos tarp Nemuno ir Dangės. Tais pačiais metais prie Dangės 

žiočių pastatyta medinė pilis. Vikipedija 

Klaipėdos pilies uostas yra mažųjų pramoginių laivų ir jachtų uostas Dangės žiotyse, Klaipėdos 

piliavietės teritorijoje. Pilies uostas gali priimti iki 70 pramoginių laivų ir jachtų su grimzle iki 2 m, 

pločiu iki 6 m ir ilgiu, ne didesniu nei 25 m. Koordinatės: 55° 42.414 N 21° 07.605 E Vikipedija 

 

KLAIPĖDA IR JŪRA... AR GALI BŪTI KAS NORS NUOSTABESNIO? 

https://lt.wikipedia.org/wiki/Klaip%C4%97dos_pilis
https://lt.wikipedia.org/wiki/Klaip%C4%97dos_pilies_uostas
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a ... 

Klaipėdiečių mažųjų) džiaugsmo vieta (2 nuotr. Iš interneto...) 
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     62-oji JŪROS ŠVENTĖ BUVO YPATINGA – ŽMONĖS DŽIAUGĖSI GALIMYBĘ SUSITIKTI 

KARTU IR DŽIAUGTIS KARTU IR TAI PO ILGO(BET REIKALINGO) DRAUDIMO BENDRAUTI... 

KOKS, PAGALIAU, ATOKVĖPIS PASPAUSTI DRAUGUI RANKĄ, PASVEIKINTI IR APKABINTI...                       

VIS DĖLTO MIESTO VALDŽIA TAIP PAT DŽIAUGĖSI KARTU SU MIESTIEČIAIS...              

 

            P.S.Visi paveikslėliai iš „Vakarų ekspreso“. 

Epidemiologinė situacija kelia nerimą, tačiau šventė tęsiasi,  įspėja 

jog žmonės turi elgtis atsakingiau, bet ką reiškia Klaipėdos pilies 

džazo festivalis, ‚Mėlynoji vakarienė“ – tai džiaugsmas visiems!  

      

Klaipėdos pašto problema LABAI OPI ŠIANDIENĄ, kabo ore, bet tai turi būti visiems 

miestiečiams SUSIBŪRIMO vieta, nes tokios miestas dar neturi.  Ne savivaldybės salė, o pašto 

patalpose turi BŪTI visų miestiečių susibėgimo vieta. Čia galėtų REZIDUOTI ir NVO CENTRAS IR 

atsirastų vieta Klaipėdos senjorų tarybai, kuri dar neskelbia nei priėmimo vietos, nei darbo  
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grafiko, nei savo darbo planų? nors jau senokai įsteigta... Senjorams problemų netrūksta, 

ypač jie susirūpinę dėl priemoku prie pensijos, nes nemoka naudotis skaitenine dokumentaciją ir 

kt. Tai būtų pati gyviausia, pati maloniausia ir konferencijų vieta... Daili, jauki nebrangi kavinukė 

tiktų ir romantiškiems pasimatymams... ir Kalėdų senelio šventėms (visoms šventėms) 

suaugusiems ir vaikams... Nuostabi svajonė kartu su MENO ŽMONĖMIS... kurių darbų (kvepiantys 

dažais) parodos džiugintų kasdieną.. 

 

 

REDAKTORĖS ŽODIS 

Na štai kas atsitiko, tikrai nėra to blogo kas neišeitų į gerą: dr. Zigmas Vaišvila pagaliau pradėjo 

rodyti ką sugeba – REFERENDUMAS labai reikalingas Lietuvai ir KVIEČIU VISUS PASIRAŠYTI, nes 

tai labai svarbu...ką ir tuojau padarysiu... 

Tačiau LVT NAIKINIMO PROGRAMĄ VYKDANTYS dr. Zigmas Vaišvila ir Tauras Jakilaitis LVT 

Valdybos (teisėtos ir veikiančios) yra pašalinti iš LVT ir turi perduoti visą dokumentaciją naujam, 

laikinai e.p. pirmininkui EUGENIJUI PALIOKUI, kuris įpareigotas kartu su LVT Revizijos komisija 
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atlikti to laikotarpio, kai vadovavo dr. Zigmas Vaišvila veiklos auditą ir paskelbti rezultatus viešai 

visai Lietuvai internetiniame laikraštėlyje „Auksinis ruduo“, kuris dirba pirmoje eilėje dėl LVT . 

Labai esu nustebinta, kai pamačiau, kad „SODRA“ permeta savo darbą, už kurį gauna pinigus – 

paprastiems žmonėms - noriu pasakyti kodėl taip galvoju: 1. Mūsų valstybės Vyriausybė skiria 

nepasiturintiems žmonėms pašalpą (yra bedarbio pašalpa, kompensacija už šildymą ir vandenį ir 

kt.), tačiau tam, kad gauti pašalpą reikia pačiam žmogui susirinkti visus dokumentus (ką ne 

kiekvienas sugeba) ir pateikti SODRAI, t.y. atlikti darbą už sodros darbuotojus. Ar tai teisinga?  

Kitas aktualus klausimas pašalpos bedarbiams už kurias žmonės turi atidirbti visuomenei 

naudingą darbą ne pagal turimą profesiją, o visi iš eilės be jokių skrupulų, kad pažeidžiamas 

žmogaus orumas, o gal net ir žmogaus teisės, o tai jau primena nusikaltimą... 

Kyla teisėtas klausimas: kaip to išvengti? O tai visai (ne)paprasta: reikia sukurti elektroniniu būdu 

veikiančią sistemą, t.y tokią sistemą, kuri atliktų savo darbą kiekviena žmones aptarnaujanti 

sistema, kaip. Pvz. miršta sutuoktinis – organizacija išrašanti mirties liudijimą vienu migtuko 

paspaudimu praneša sodrai – sodra – vienu migtuko paspaudimu šrašo našlį į vienišų žmonių 

sarašą ir automatiškai skiria laidojimo pašalpą ir vienišo žmogaus priemoką – žmogui jokių 

rūpesčių – viskas vyksta automatiškai... Ir taip visais atvejais sudarytas elektroninis tinklas su 

vienu migtuko paspaudimu ir tada bus sunaudoti visi socialinei pašalpai skirti pinigai, tuo pačiu 

nereikės už juos asfaltuoti kelių ar grąžinti į valstybės biudžetą (galima įtarti pagal dabartinę 

sistemą – sukurta speciali galimybė korupcijai – lieka nepanaudoti pinigai, o žmonės skursta), o jie 

nukeliaus adresatui...Juk tai taip paprasta sukurti dabartiniame elektronikos amžiuje, ar ne tiesa? 

Reikia tik noro tinkamai atlikti savo pareigas. SODRA turi turėti visą išsamią informaciją apie 

kiekvieną Lietuvos gyventoja ir turi būti pasiruošusi bet kada bet kokiam įvykiui, ar ne taip? 

Pažvelkime kas darosi su įstatymu numatyta priemoką vienišiems ir našliams – visiška betvarkė, 

nes SODRA VISIŠKAI NEPASIRUOŠĖ ŠITAM ŽMONIŲ GYVENIMO „GERINIMUI“, nes tik padengia 

infliaciją, o pragyvenimą nei kiek  faktiškai nepagerina, nebent tik moraliai geriau vis plius, o ne 

minus... Be to nieko viešai žmonėms nepaaiškinta, kada gausi, bet kada tai bus niekas nežino... Ar 

tai tikrai valstybiškai sugalvota? Tai vėl visos sąlygos korupcinei veiklai, nes vienišieji nieko 

nežino kada ir kaip ją gaus... Ir vėl už SODRA reikia atlikti registraciją, o kad registracijos laikas 

priklauso nuo gaunamos pensijos dydžio ne kiekvienam suprantama, nes tokios informacijos 

niekas viešai neskelbia, matyt, todėl, kad gėda parodyti savo nemoksiškumą... Čia tas pats 

principas turi galioti – vienu migtuko paspaudimu viskas padaroma, jeigu tam tinkamai 

pasiruošta... 

SODRAI PASIŪLYMAS: VISKĄ PERTVARKYTI TAIP, KAD NEBŪTŲ JOKIOS SUMAIŠTIES IR ATLIKTI 

SAVO DARBĄ UŽ KURĮ GAUNA ATLYGINIMĄ IR PALIKTI ŽMONES (dėl visokių pareiškimų ir 

dokumentų ruošimo) RAMYBĖJE. Tik tokiu atveju Lietuvoje bus daugiau patenkintų žmonių ir bus 

daugiau pasitikėjimo VALDŽIA. Nepasitikėjima VALDŽIA, kaip tik ir kelia ta – specialiai daroma 

sumaištis ir kuria neramumus Lietuvoje. Atleiskite, bet tai tikrai Lietuvos priešų darbas... 

 

DISKUSIJA 
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Sveiki , Liudai, kaip matai vyksta siaubingi dalykai: dviguba išdavystė, todėl noriu Tavęs 

paklausti, ar Lietuvos Visuomenės Tribunolas (LVT) pasiruošęs spręsti pirmą byla? Būtinai reikia, 

pasitarkite, pagalvokite, juk LVT yra įsteigtas, reikia jo nuoststų ar yra? Reikia pradėti veiklą, nes 

reikia spręsti Z.V. IR T.J. BYLĄ APIE IŠDAVYSTĘ, ačiu už greitą atsakymą, jeigu skubiai 

reikės telef.866673965 

 

Sveikas,  Eugenijau, parašiau kaltinamąjį aktą (prikabinu), pasistarkim, kada jį 
paskelbti? Jeigu turėtumei kokių nors pataisymų, tai parašyk. Manau, kad parašą reikia rašyti LVT 
Valdyba. Parašyk ką galvoji dėl LVT ateities? Parašiau Liudui, Lietuvos Visuomenės Tribunolo 
įkūrėjui, kad pradėtų veikti, nes jau turi bylą Nr.1, kaip Tu galvoji? Ačiu už atsakymą, pagarbiai 
AMG 
 
Sveiki, tai kaip, ar išgelbėsime LVT, ar leisime sunaikinti? Laikas nalaukia, kasdiena vis 
nutolsta gelbėjimas, o Jūs tylite? Manau, reikėtų spręsti greičiau, laukiu Jūsų pritarimo ir paviešinu 
visai Lietuvai, kaip žinote tokią galimybę turiu, laukiu, nes laikas niekada nesugrįš atgal, o 
praradimai gali būti nebesugražinami, ar dar kas nors neaišku? Rašykite savo argumentus, gal 
suprasiu Jus. Liudas dar negavo nusikaltimo akto, bet gavo pasiūlymą Lietuvos Visuomenės 
Tribunolui pradėti dirbti, juk jis jau įsteigtas ir marinuojamas sąmoningai kaip ir Etikos 
Universitetas ar Jums tai patinka? Netylėkite, aš tikrai Jūsų neišduosiu, pagarbiai AMG 
 
Sveiki, Jūsų tylėjimą priskiriu prie pritarimo, bet , manau, pirma reikia pasiruošti tiems įvykiams - 
pirmiausia, kas bus pirmininkas? Kai jų nebeliks, reikia turėti kandidatą, kuris staigiai galėtų 
perimti pareigas, jeigu to nebus - tai bus ilgalaikė sumaištis, kuri gali pražudyti LVT. Ką siūlote 
pakalbinti? Laukiu Jūsų pagalbos, bet negalima delsti - delsimas mums nenaudingas, tai 
pasistenkime kaip galima greičiau viską išspręsti. Mano nuomone, gali būti pradžioje laikinas 
pirmininkas, geriausiai iš savų, manyčiau tam tiktumei Tu Eugenijau, kaip galvoji? Mes visi Tau 
padėsime, aš tai tikrai, sėkmės sekančio žingsnio apmąstymuose, nes tikriausiai ir Jūssutiksite, kad 
būtina pasiruošti, kad staigiai būtų galima perimti visą valdymą ir pradėti ieškoti naujo, stipraus 
pirmininko, nors neatmetu galimybės, kad ir Tu, Eugenijau, gali, pagarbiai AMG 
 
Sveiki, Eugenijau, LVT ĮPAREIGOJA TAVE KOL KAS LAIKINAI PERIMTI PIRMININKO PAREIGAS (ši 

informacija bus paskelbta internetiniame laikraštėlyje "Auksinis ruduo" Būtų gerai, kad gaučiau 

Tavo pritarimą, NES NETRUKUS dr.Zigmas Vaišvila bus pašalintas, ačiu už supratingumą sunkiu 

LVT metu, pagarbiai AMG 

 

LVT Valdybos (teisėtos ir veikiančios) NUTARIMAS 

Vilnius, 2021 m. liepos 26 d. 

LVT Valdyba dėl susidariusios extremalios situacijos (be Z.Vaišvilos ir T.Jakilaičio, kurie pašalinti 

iš LVT dėl įstatų pažeidimų ir piktybiško noro sunaikinti LVT),                                                                     
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NUTARĖ: 

1. pavesti LVT REVIZIJOS KOMISIJAI (terminas iki 2021-08-01) ATLIKTI VISAPUSIŠKĄ 

Z.VAIŠVILOS, jo vadovavimo laikotarpiu, VEIKLOS AUDITĄ ir duomenis pateikti naujam 

laikinam pirmininkui Eugenijui Paliokui. 

2. Z.Vaišvila įpareigojamas sudaryti sąlygas jo veiklos auditui: t.y. pateikti visus dokumentus: 

narių anketas ir finansinius atskaitomybės dokumentus, pateikti visą turimą LVT medžiagą 

perduoti naujam – laikinam pirmininkui Eugenijui Paliokui. 

3. Naujam – kol kas laikinam pirmininkui paskelbti artimiausią veiklos planą; 

4. Naują – laikiną pirmininką įpareigoti visus turimus dokumentus pateikti internetinio 

laikraštėlio redakcijai, dėl informacijos paskelbimo visai Lietuvai. 

BENDRU SUTARIMU PASIRAŠO 15 Valdybos narių. 

LVT naujos darbo grupės sekretorė , LVT Etikos ir procedūrų komisijos teisėtos ir veikiančios) 
pirmininkė 
Aldona Marija Gedvilienė 
 

Mieli žmonės, viskas tik į gerą - išsivalėme nuo kenkėjų - tai dabar tik studijuokim įstatus ir 
suprasime kam reikalinga LVT, sėkmės visiems, įsijunkime su visa meile ir energija ir pirmyn 
užduotims vykdyti. Ar dar bus klausimų? Juk iki iol tie kenkėjai marinavo laiką ir galvojo, kad mes 
visi durneliai, tai dbar teks įrodyti, kad mes ir protingi ir galingi ir tikrai mylime savo Tėvynę, 
sėkmės ir Dievo palaimos, pagarbiai AMG 
P.S. prikabinu artimiausius darbus 
 

Laba diena.  Nesutinku su tuom, kad LVT valdyboje visi tylėjo ir palaikė  Zigmą 
Vaišvilą. I-as aštrus susikirtimas valdybos posėdyje buvo per Generolo J.Noreikos ir  
1941.06.23d sukilimo organizatoriaus K. Škirpos palaikymo mitingą. Z.Vaišvila, St. Ladinskis, L. 
Vedeckas... ypač aršiai pasiasakė prieš mūsų tautos dydvyrius juos 
  išvadindami net žmogžudžiais , o dauguma valdybos narių tylėjo. Bernatonis pareiškė 
nepasitenkinimą tokiom temom ir išėjo iš susirinkimo.  II-as :  daug pasiūlymų dėl LVT darbo 
gerinimo teikė L,A Mikelioniai, tačiau  nebuvo mūsų internetiniame puslapyje spauzdinami Jų 
straipsniai. Mano teikiami straipsniai(apie Kuchlianski provokacijas ir kiti) taip pat ne visi buvo 
spauzdinami. To pasekoje L,A.Mikelioniai paliko LVT.  III-as aštrus susikirtimas su Z. Vaišvila ir St. 
Ladinski buvo š.m.  kovo mėnesį dėl besiformuojančio ,,Šeimų maršo" parašų rinkimo akcijos prieš 
LGBT  atstovą seime  Raskevičių. Zigmas viešai, per spaudos konferenciją LRS išvadino mane 
,,vargšeliu" ir neatsiprašė. LVT valdybai ir Etikos bei procedūrų komisijai tada pateikiau  Prašymą, 
bet rimto svarstymo valdyboje išprovokuoti taip ir nepavyko. Mane palaikė tik E.Paliokas, D. 
Jasilionienė ir laiškais L,A. Mikelioniai. IV-as aštrus susikirtimas įvyko per   labai ilgai 
mano reikalautą  LVT Įstatų ir Deklaracijos papildymo svarstymą.  Įstatų papildyti buvo neleista. 
Tam prieštavavo Z.Vaišvila, ypač St.Ladinskis, T.Jakelaitis, Vida, E.Kaunietis...   Beveik visi valdybos 
ir dalyvavę  LVT nariai  El.  nuotoliniame susirinkime gegužės mėn. manęs nepalaikė, išskyrus tik 
Eugenijų Palioką. Turėdami LVT valdyboje ir LVT tokią neaktyvią ar nesupratingą ir neveiklią 
publiką LVT užsibrėžtų tikslų ir visuomenės palaikymo nepasiekė. Matydamas beviltišką nervų 
karą ir laiko praradimus buvau priverstas LVT valdybą palikti.   
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  Jeigu LVT valdybos nariai  ir ateityje bus tokie pat neaktyvūs ir nesupratingi kaip iki šiol LVT 
veikla ilgainiui užges. 
  
  Pagarbiai,  Pagarbiai, 

  Kazys  Grabys  
  2021.06.27d.bendravime  Deklaracijos papildymui pritarta.    
Ačiu Tau Kazy už supratingumą, mes jau pašalinome Z.Vaišvilą ir Taurą Jakilaitį už piktybišką 
nieko neveikimą, įstatų nesilaikymą ir norą sunaikinti LVT, PRIKABINU kai ką trumpam skaitymui, 
susipažink. Viskas vyksta dėsningai, nes LVT turi atgauti savo tikrąjį vaidmenį Lietuvos gelbėjime, 
suprantu, kad Tu taip pat tam pritari. Su Tavo nuomonę visiškai pritariu dėl LVT narių ir kaip 
keista - Valdybos narių tylėjimo, ar dabar jau viskas išaiškinta ir galėtų netylėti, pasiųsiu parašų 
rinkimo lentelę, gal raštu patvirtins savo pritarimą? Supratau - reikia skambinti kiekvienam ir 
tai vaizduoja, kad nieko nežino, keisti žmonės lyg užburti tyli ir tas tylėjimas visiškai 
nepateisinamas, bet iš didžiosios dobies jau išlipome, nes jie abu jau pašalinti, turime naują 
l.e.pirmininko pareigas Eugenijų Palioką, kuris davė sutikimą . Manau, kad viskas bus gerai, bet 
tylėjimas - tai nusikaltimas, geros dienos, pagarbiai AMG 
     
 
Sveiki, visi LVT Valdybos nariai, kviečiu patvirtinti LVT Valdybos nutarimą savo parašu. Tylėjimas 
- nusikaltimas, abejingumas - dar didesnis nusikaltimas, nes šiandien mes sprendžiame savo LVT 
ATEITIES KLAUSIMĄ. Prikabinu dvi lenteles:, LVT Valdybos nutarimą ir laišką. Būtinai praneškite, 
kad gavote. 
1. parašu turite patvirtinti, kad pritariate LVT Valdybos nutarimui (prikabinu); 
2. kuriamai naujai darbo grupei trūksta keturių žmonių, prašau pasirašyti pageidaujančius 
lentelėje. 
Tai antras LVT pertvarkos etapas, po kurio prasidėjo tikras LVT DARBAS, todėl kviečiu visus 
aktyviai dalyvauti ir laikinai e.p. pirmininkui Eugenijui Paliokui siūlyti savo pagalbą ir praktiškai 
visapusiškai padėti, tik nuo mūsų priklauso, kaip išsilaisvinę nuo kenkėjų sužibės LVT, kuo tvirtai 
tikime, pagarbiai Etikos ir procedūrų komisijos pirmininkė, naujos darbo grupės sekretorė, AMG 
.S. labai prašau, nedelskite su parašais, nes laikas spaudžia ir jeigu savo abejingumą rodėte, kai 
buvo sprendžiami patys svarbiausi LVT klausimai (kenkėjų šalinimo), tai nepriimsime jokių 
pretenzijų, kad nedalyvavote - kaltinkite tik save... Dar noriu priminti, kad viskas, kas vyksta dabar 
LVT bus paskelbta internetiniame laikraštėlyje "Auksinis ruduo", nes viskas protokoluojama, 
nepasidarykite sau gėdos... 
 
palaikykime ryšį, nes tai ne vieno žmogaus darbas. Rašyk savo nuomonę, skambink LVT Valdybos 

nariams, kviesk pasirašyti lentelėse, nes žmonių abejingumui nėra ribų, kad ir kaip tai keista, 

laukiu Tavo nurodymų, ką toliau man daryti, pagarbiai AMG 

P.S. gal turi numatęs ką pakviesti į naują darbo grupę, nes joje trūksta 4 žmonių, geriau, kad tai 
būtų teigiami žmonės, bus lengviau dirbti 
 
 
Liudas rašė: Pirmiausia reikia pasitarti su visais steigėjais, nes tau turi spręsti pirmiausia patys 
steigėjai, kurie seniai nėrė į krūmus, kai Zigmas nesutiko su steigimu, nors man buvo pavedęs tai 
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padaryti, o Širvinskas net žmones sukvietė, taip labai prisidėdamas prie Tribunolo steigimo, o 
paskui nėrė į krūmus...., tai net nežinau ką iš pasakyti 
 
 
Sveiki, Liudai, niekas nenėrė į krūmus, galiu pasakyti tik vieną: dabar Lietuvos Visuomenės 
Tribunolas  ypatingai reikalingas, nes Z.V. IR T.J vaizduoja, kad nieko neatsitiko ir atgauti visus 
dokumentus nebus lengva, o Liet.Visuom.Tribunolas  tuojau sustatytų viską į vietas. Nesuprantu, 
ko bijo žmonės, juk jie jau pašalinti iš LVT visos Lietuvos visuomenės akyse, nas internetinį 
laikraštėlį "Auksinis ruduo" gavo Seimo nariai, ministrai ir visa Lietuvos visuomenė, tai 
liūdininkų per akis, o jie vis vaizduoja, kad nieko neįvyko, todėl Liudai prieš Dievą ir visą Lietuvą 
turi pradėti darbą Lietuvos Visuomenės Tribunolas, kurio tai visą laiką bijojo Z.Vaišvila. Kyla tik 
vienas klausimas: su kuo Tu? Ar ginsi LVT nuo kenkėjų, norinčių sunaikinti LVT, ar ginsi LVT nuo 
sunaikinimo? Su kuo Tu? 
 

 
Liudas Vedeckis 
 

01:01 (prieš 7 
valandas) 

  
 

skirta aš 

 
 

Niekada nesutikau su LVT naikinimu ir kai tai išgirdau, tai net nepatikėjau, kad yra ir tokių  
 

 
Liudas Vedeckis 
 

01:03 (prieš 7 
valandas) 

  
 

skirta aš 

 
 

Tokių kenkėjų, kurie norėjo sunaikinti LVT. Koks jų tikslas? Taip ir nesupratau, o pamaniau, kad 
tai buvo pokštas 
 
Labas rytas, buvai atitrūkęs savo mintimis nuo reikalo esmės, nes galvojai apie Zigmą be jokios 
kritikos, palankiai, todėl ir nematei tiesos. Zigmas jau nuo tos dienos, kai jis nachališkai pasisavino 
LVT, jau buvo sugalvojęs savo tikslams pasinaudoti LVT, O paskui ją sunaikinti, kad nusivalyti tą 
neetišką savo elgesį ir taip pradėjo slapta naikinti LVT. Tikriausiai buvai kitose mintyse ir tą 
momentą nepastebėjai. Kad sukūrė susitelkimą kartu su Tauru - jau tada kilo klausimas, kam jiems 
to reikia, bet kai sužinojau, kad Tauras kviečia LVT narius į susilelkimą su sąlyga, kad išeis iš LVT - 
pasidarė aišku ko jie siekia - sukurti su LVT narių pagalba stiprią partiją (tuo pačiu ir naikinti 
LVT), kuri be konkurencijos dalyvaus prezidento rinkimuose, gal dabar bus aiškiau? Štai čia ir 
paaiškėjo jų dviguba išdavystė! Jeigu būtumei skaitęs kas buvo parašyta internetiniame 
laikraštėlyje "Auksinis ruduo" ten buvo viskas išaiškinta - kitą kartą būtinai paskaityk, nes jame 
surašoma visa informacija, kuri skirta LVT problemoms, geros dienos, tikiuosi, kad pradės veikti 
Lietuvos Visuomenės Tribunolas, kurio taip bijojo nusikalstama veikla užsiėmęs Z.V., sėkmės LVT 
gelbėjime, aš tikiu, kad LVT pasieks savo laimės valandos, jeigu visi susitelkę to sieksime, 
pagarbiai AMG 
 
 
Labas, dabar jau supratai, kad viskas buvo aptarta jų jau nuo pat pradžių, todėl jie nuo pradžių 
išdavikai, bet ir aš ilgai to nesupratau, supratau tik tada, kai mane neteisėtai  pašalino. Ar supranti 
dabar ką visa tai reiškia dėl LVT? Jie jau tada susitarė, kad LVT bus sunaikinta, o susitelkimas LVT 
narių sąskaita stipri ir galinga - kokie gudruoliai, ar ne? Dabar Zigmas gali sakyti, kad mano 
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elgesys jų atžvilgiu yra kerštas, bet visi įvykiai rodo, kad aš teisingai galvoju, kad jie ruošiasi 
sunaikinti LVT, BET TAI NE KERŠTAS, O TEISINGAS ĮVYKIŲ INTERPRETAVIMAS, ar sutinki, kad 
esu LVT Angelas sargas, kuris pastebėjo jau seniai ruošiamą išdavystę ir Zigmas tai pajautė, todėl 
viską suorganizavo, Aldo padedamas, kad manęs neliktų, bet visuotinis susirinkimas parodė, kad 
jie smarkiai suklydo, nes manė, kad visi durneliai tylės ir viskas paraeis kaip sviestu tepta, bet štai 
Angelas sargas ėmė ir paprieštaravo, o jie nulėkė toliau nekreipdami dėmesio į prieštaravimą, tuo 
pačiu vis darydami daugiau ir daugiau klaidų, nes jie prieštaravimui nebuvo pasiruošę ir 
nuvažiavo žemyn, gal net nenorėdami, bet atitaisyti jau buvo per vėlu ir štai jie abu, kaip nusižengę 
ĮSTATAMS IR PARODĘ SAVO VEIKSMŲ PIKTYBIŠKĄ POBŪDĮ - ABU PAŠALINTI IŠ LVT. Visa tai 
paskelbta visai Lietuvai: Seimo nariams, ministrams ir visiems žmonėms, štai kokia išdavystės 
istorija, kurią jie planavo tyliai įvykdyti ir sunaikinti LVT, ŠTAI KAIP VISKAS VYKO, O MŪSŲ 
Valdyba tyli: arba nesupranta kas vyksta arba bijo Z.V. arba tyliai pritaria išdavikams, kaip Tu 
manai? AMG 
 
 

Kestutis Eidukonis   
 

2021-07-27 22:10 (prieš 4 
dienas) 

  
 

skirta Arvydas, eugenijus.paliokas@gmail.com, Misevicius, aš 

 
 

Sveiki mielieji. 
 
Perskaiciau visa pasiusta medziaga.  Gal man ir nereiketu kistis arba komentuoti, bet kadangi 
myliu Lietuva ir ant duses bloga kaip Tautieciai kovoja su savim tai kaip megstantis kovoti 
karininkas kisuos.   O tokios diskusijos dabartiniu laiku kyla beveik kiek vienai Lietviskai 
organizacijai, net stebetinas dalykas.   
 
Kaip nuosaliniui stebetojui kyla klausimu?   
 

1. Kiek nariu LVT? 
2. Kiek mokanciu mokescius? 
3. Kas isrinko valdzia? 
4. Kokia Vizija sita organizacija turi Lietuvai? 
5. Kaip ta tiksla planuojam atsiekti? 

O kad butu visiems lengviau ant duses tai prisegu keleta daineliu ir viena Gustaicio Eilerasti kur 
manau tinka.  Gal pades susikoncentruoti ir atsipalaidoti. 
 
Be konkrecios, kilnios vizijos organizacijos mirsta - Visus jus pazystu ir zinau kad norit Lietuvai tik 
gero taip kaip ir as, bet ne vienuos sitos rastose nemaciau bent koki argumenta kodel LVT reiktu 
remti, ar priklausyti ar aukoti piniga, o atvirksciai kova tarp savuju?   
 
           Kestutis J. Eidukonis 
           JAV Plk. Leit.   
           Kasey_E@msn.com 
           USA  520-907-9456 
           LT      370-671-74009 
 

 

mailto:Kasey_E@msn.com
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From: Misevicius Gintautas <gintautas.misevicius@gmail.com> 
Sent: Sunday, July 25, 2021 12:09 
To: Juozas Kontautas <j.kontautas@gmail.com>; Kestutis Eidukonis 
<Kasey_E@msn.com>; ged159@gmail.com <ged159@gmail.com>; Povilas Gaidelis 
<povilasgaidelis63@gmail.com>; rasimasn@gmail.com <rasimasn@gmail.com>; Romualdas 
Markauskas <romualdas.markauskas@ktu.lt>; Algirdas Zickus <algirdaszic@gmail.com>; Aldona 
<aldona1941@yahoo.com>; Rimantas Morkvenas <rimorkvenas@hotmail.com> 
Subject: Fwd: naujas spec 
  
-- 
Gintautas 
... 
 
[Pranešimas sutrumpintas]  Peržiūrėti visą pranešimą 
4 priedai 

  
  

 
Aldona 
Marija 
Gedvilie
nė 

 2021-07-27 22:38 (prieš 4 
dienas) 

Mieli žmonės, viskas tik į gerą - išsivalėme nuo kenkėjų - tai dabar tik studijuokim įstatus ir suprasime kam reikalinga LVT, 
sėkmės visiems, įsijunkime su visa 
 

 
Eugenijus Paliokas 
 

2021-07-30 21:27 (prieš 15 
valandų) 

  
 

skirta Kestutis, Arvydas, Misevicius, aš 

 
 

Gerb. Kęstuti, 
 
atsakau: 

1. Kiek nariu LVT? 180 
2. Kiek mokanciu mokescius? 60 
3. Kas isrinko valdzia? 17-kos narių Valdybą rinko Visuotinis susirinkimas 2019 metais, jos 

Pirmininką rinko Valdyba 2-ms metams. 2021 metais Visuotinis susirinkimas 
nebesusirinko, pagal įstatus (asociacijų) pakartotinis Visuotinis susirinkimas (susirinko 
30) rinko naują Valdybą, kuri rinko Pirmininką, vėl 2 metams. 

4. Kokia Vizija sita organizacija turi Lietuvai? Atsakau steigiant pasirašyta 
Deklaracija:   Lietuvės ir Lietuviai!  Bręstančių pasaulinės tvarkos pokyčių akivaizdoje 
visus lietuvius, kurioje šalyje jie bebūtų, visus, kurių tėvai, seneliai ar proseneliai yra 
lietuviai, visus, kurių šaknys Lietuvos Didžiojoje Kunigaikštystėje ar dar ankstesnių laikų 
Lietuvoje, visus, kuriuos jų gyslomis tekantis kraujas ir protėvių dvasia kviečia 
lietuviškuoju papročiu vardan ateities gyventi darnoje su visuomene, su gamta ir visa 
gyvastimi, kviečiame jungtis prie mūsų, idant, laikui atėjus, galėtume visi kartu priimti 
svarbius ateinančioms kartoms bendrabūvio sprendimus. 

mailto:gintautas.misevicius@gmail.com
mailto:j.kontautas@gmail.com
mailto:Kasey_E@msn.com
mailto:ged159@gmail.com
mailto:ged159@gmail.com
mailto:povilasgaidelis63@gmail.com
mailto:rasimasn@gmail.com
mailto:rasimasn@gmail.com
mailto:romualdas.markauskas@ktu.lt
mailto:algirdaszic@gmail.com
mailto:aldona1941@yahoo.com
mailto:rimorkvenas@hotmail.com
https://mail.google.com/mail/u/0?ui=2&ik=6f0d696516&view=lg&permmsgid=msg-f:1706466244152903685
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5. Kaip ta tiksla planuojam atsiekti? Mano požiūriu - aiškinant žmonėms tikrąją padėtį 
visomis įmanomomis kryptimis, užbėgant įvykiams už akių, demonstruojant esamos 
sistemos pražūtingumą Lietuvai. Dabartiniam Valdybos Pirmininkui palanki grupuotė 
pasirinko kitokį kelią. 

 
2021-07-27, an, 22:10 Kestutis Eidukonis <kasey_e@msn.com> rašė: 
Sveiki mielieji. 
 
Perskaiciau visa pasiusta medziaga.  Gal man ir nereiketu kistis arba komentuoti, bet kadangi 
myliu Lietuva ir ant duses bloga kaip Tautieciai kovoja su savim tai kaip megstantis kovoti 
karininkas kisuos.   O tokios diskusijos dabartiniu laiku kyla beveik kiek vienai Lietviskai 
organizacijai, net stebetinas dalykas.   
 
Kaip nuosaliniui stebetojui kyla klausimu?   
 

1. Kiek nariu LVT? 
2. Kiek mokanciu mokescius? 
3. Kas isrinko valdzia? 
4. Kokia Vizija sita organizacija turi Lietuvai? 
5. Kaip ta tiksla planuojam atsiekti? 

O kad butu visiems lengviau ant duses tai prisegu keleta daineliu ir viena Gustaicio Eilerasti kur 
manau tinka.  Gal pades susikoncentruoti ir atsipalaidoti. 
 
Be konkrecios, kilnios vizijos organizacijos mirsta - Visus jus pazystu ir zinau kad norit Lietuvai tik 
gero taip kaip ir as, bet ne vienuos sitos rastose nemaciau bent koki argumenta kodel LVT reiktu 
remti, ar priklausyti ar aukoti piniga, o atvirksciai kova tarp savuju?   
 
           Kestutis J. Eidukonis 
           JAV Plk. Leit.   
           Kasey_E@msn.com 
           USA  520-907-9456 
           LT      370-671-74009 
<Outlook-ilhzoma0.gif> 
 
Priedų sritis 

 
Eugenijus Paliokas 
 

2021-07-30 22:27 (prieš 14 
valandų) 

  
 

skirta Kestutis, aš, Arvydas, Misevicius 

 
 

Nė nemanau pasiduot. Norėčiau kitą savaitę pasikalbėti Skype. 
 
On 2021-07-30, Fri at 22:22, Kestutis Eidukonis <Kasey_E@msn.com> wrote: 
 

Sveiki, ar Jūs nepastebėjote, kad Lietuvoje veikia slapta organizacija, galbūt D.Grybauskaitės 
palikimas, kuri sistemingai naikina Lietuvą: kiršina visus žmones, šalina iš darbo žmones 
atsidavusius savo darbui (pvz. Arvydas Vaitkus - Lietuvos uosto direktorius buvęs ir kt. net gerai 

mailto:kasey_e@msn.com
mailto:Kasey_E@msn.com
mailto:Kasey_E@msn.com
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dirbančias firmas pvz. langų valytojų (aš asmeniškai tai patyriau), tai kaip Jūs galvojate ar tokia 
organizacija neturi pasekėjų? Visi Lietuvos priešai (Kaip Z.Vaišvila ir Tauras Jakilaitis) turi 
palaikančių - štai kur didžiausia Lietuvos TRAGEDIJA. Ar mūsų LVT Valdyba nepalaiko Lietuvos 
priešų? Visi tyli, tik viena Etikos komisijos pirmininkė priešinasi, bet to neužtenka ir visi tai 
supranta, o ko jie bijo? Bijo žodį ištarti, o apie veismus tai ir lieka tik svajoti, bet svajonių 
neužtenka, nes išdavikai nelaukia, štai taip mielieji.. Kviečiu, atsibuskite ir pradėkime vieningai 
ginti LVT, kito kelio nėra. Jeigu kam nors neaišku - klauskite, bet tylėjimas - tai Tėvynės iįdavimas, 
geros Dienos, AMG 
 
Liudas Vedeckis rašo: Manau, kad niekas nesupranta kas vyksta, aš taip pat protu dar nesuvokiu, 
kad gali taip būti 
 
Labas, matai, jeigu skaitytų tai kas parašyta internetiniame laikraštėlyje "Auksinis ruduo",kuris 
pastoviai skelbia visą LVT informaciją visai Lietuvai ir LVT Valdybos nariams ir visiems nariams, 
tai būtų lengviau suvokti, kas vyksta, bet kad niekas neskaito pateiktos informacijos, taip pat kaip 
ir Tu iki šiol, todėl visi tyli ir galvoja, kad tai mano asmeninis kerštas, bet tai tikrai ne kerštas, nes 
dabar jau pats matai, kokia tai išdavystė ir nesvarbu, kad jie laimėjo referendumą _ viskas jau 
įvykę ir galioja, nes išdavystės lieka išdavystėmis ir tuo klausimu niekas nesikeičia, nes lieka visi 
LVT Valdybos nutarimai galioti, štai taip, mielas Liudai ir tai įrodymas, kad reikia susipažinti su 
rašoma informacija, nes internetinis laikraštėlis "Auksinis ruduo" visą laiką pateikia LVT 
informaciją nemokamai ir už tai net ačiu niekas nepasako ir dar neskaito, todėl neseka kas vyksta 
ir jiems nedaeina, kad tai gali būti TIESA! pagarbiai AMG 
P.S. aš esu LVT  Angelas sargas, todėl labai atydžiai viską seku (taip pat ir balsavimo rezultatus, 
nes buvo tokia galimybė ir mačiau, kaip Aldas neteisingai žymėjo rezultatus, matyt buvo su 
pirmininku susitarta, kaip žymėti) kas vyksta ir pastebėjau tai, ko kiti nepastebi, nes nesidomi kas 
aplinkui vyksta, (o gal tai per dideli naivumas - neribotas pasitikėjimas)...Ar kitiems visuotinio 
susirinkimo dalyviams užkliuvo atsainumas su kuriuo dr.Zigmas Vaišvila bandė prasprukti per 
visuotinį susirinkimą kaip niekur nieko, laužydamas įstatus, kuriuose parašyta: visas atlikto darbo 
ataskaitas tvirtina visuotinis susirinkimas, o jokių pranešimų nebuvo, todėl ir užtvirtinti 
nebuvo ko, gal dabar aišku, kodėl tas visuotinis susirinkimas teisėtos Valdybos paskelbtas 
NEGALIOJANČIU... 
 
AMG Sveiki, visi, jau sugrįžau iš didelių darbų sode (nebuvau namie apie savaitę - neturėjau 
kompiuterio), todėl atitrūkau nuo reikalų eigos, prašau parašykite, kas dabar vyksta ir ką 
numatote daryti, būsiu dėkinga, pagarbiai AMG (laiškas 10 adresatų) 
 
ATSAKYMAS 
 

Kazys Grabys rašo:Laba diena. Nesutinku su tuom, kad LVT valdyboje visi tylėjo ir palaikė  Zigmą 

Vaišvilą. I-as aštrus susikirtimas valdybos posėdyje buvo per Generolo J.Noreikos ir  

1941.06.23d sukilimo organizatoriaus K. Škirpos palaikymo mitingą. Z.Vaišvila, St. Ladinskis, L. 

Vedeckas... ypač aršiai pasiasakė prieš mūsų tautos dydvyrius juos 

  išvadindami net žmogžudžiais , o dauguma valdybos narių tylėjo. Bernatonis pareiškė 

nepasitenkinimą tokiom temom ir išėjo iš susirinkimo.  II-as :  daug pasiūlymų dėl LVT darbo 

gerinimo teikė L,A Mikelioniai, tačiau  nebuvo mūsų internetiniame puslapyje spauzdinami Jų 

straipsniai. Mano teikiami straipsniai(apie Kuchlianski provokacijas ir kiti) taip pat ne visi buvo 

spauzdinami. To pasekoje L,A.Mikelioniai paliko LVT.  III-as aštrus susikirtimas su Z. Vaišvila ir St. 

Ladinski buvo š.m.  kovo mėnesį dėl besiformuojančio ,,Šeimų maršo" parašų rinkimo akcijos prieš 
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LGBT  atstovą seime  Raskevičių. Zigmas viešai, per spaudos konferenciją LRS išvadino mane 

,,vargšeliu" ir neatsiprašė. LVT valdybai ir Etikos bei procedūrų komisijai tada pateikiau  Prašymą, 

bet rimto svarstymo valdyboje išprovokuoti taip ir nepavyko. Mane palaikė tik E.Paliokas, D. 

Jasilionienė ir laiškais L,A. Mikelioniai. IV-as aštrus susikirtimas įvyko per   labai ilgai 

mano reikalautą  LVT Įstatų ir Deklaracijos papildymo svarstymą.  Įstatų papildyti buvo neleista. 

Tam prieštavavo Z.Vaišvila, ypač St.Ladinskis, T.Jakelaitis, Vida, E.Kaunietis...   Beveik visi valdybos 

ir dalyvavę  LVT nariai  El.  nuotoliniame susirinkime gegužės mėn. manęs nepalaikė, išskyrus tik 

Eugenijų Palioką. Turėdami LVT valdyboje ir LVT tokią neaktyvią ar nesupratingą ir neveiklią 

publiką LVT užsibrėžtų tikslų ir visuomenės palaikymo nepasiekė. Matydamas beviltišką nervų 

karą ir laiko praradimus buvau priverstas LVT valdybą palikti.   

  Jeigu LVT valdybos nariai  ir ateityje bus tokie pat neaktyvūs ir nesupratingi kaip iki šiol LVT 

veikla ilgainiui užges. 

 Ačiu Tau Kazy už supratingumą, mes jau pašalinome Z.Vaišvilą ir Taurą Jakilaitį už piktybišką 

nieko neveikimą, įstatų nesilaikymą ir norą sunaikinti LVT, PRIKABINU kai ką trumpam skaitymui, 

susipažink. Viskas vyksta dėsningai, nes LVT turi atgauti savo tikrąjį vaidmenį Lietuvos gelbėjime, 

suprantu, kad Tu taip pat tam pritari. Su Tavo nuomonę visiškai pritariu dėl LVT narių ir kaip 

keista - Valdybos narių tylėjimo, ar dabar jau viskas išaiškinta ir galėtų netylėti, pasiųsiu parašų 

rinkimo lentelę, gal raštu patvirtins savo pritarimą? Supratau - reikia skambinti kiekvienam ir 

tai vaizduoja, kad nieko nežino, keisti žmonės lyg užburti tyli ir tas tylėjimas visiškai 

nepateisinamas, bet iš didžiosios dobies jau išlipome, nes jie abu jau pašalinti, turime naują 

l.e.pirmininko pareigas Eugenijų Palioką, kuris davė sutikimą . Manau, kad viskas bus gerai, bet 

tylėjimas - tai nusikaltimas, geros dienos, pagarbiai AMG 

 

 

LIETUVOS SOS PROBLEMA 

KAIP SUSTABDYTI NELEGALŲ KRIZĘ? 
KONKRETŪS PASIŪLYMAI  
2021 rugpjūčio 04 12:00:00 

Gediminas JAKAVONIS 

Tai, kad savo neapgalvotais veiksmais Lietuvos valdžia sukėlė nelegalų krizę, aišku bet kuriam 

sveikai mąstančiam valstybės piliečiui. Aukščiausi politikos vadovai elgėsi, kaip savo jėgų 

neįvertinę paaugliai, grasindami daug stipresniam kaimynui. Dabar mūsų valdžia gąsdina 

kaimynus ES sankcijomis ir tikisi, „jeigu ką" - NATO mus apgins. Bet veikti reikia čia ir dabar, todėl 

„Vakaro žinios" klausė buvusių ir esamų politikos veikėjų, ką konkrečiai reikia daryti, kad Lietuva 

išeitų iš susidariusios padėties? 

 10 nuotr. 
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Nepriklausomybės Atkūrimo Akto signataras Egidijus KLUMBYS: 

Dabartinė situacija su migrantais Lietuvoje - Europos sojuzo visiško bejėgiškumo išraiška. Jos 

ištakos - prieš 20-25 metus JAV ir Eurosojuzo pradėtas liberastinio vakarietiško gyvenimo būdo 

diegimas Artimųjų ir Vidurio Rytų bei Šiaurės Afrikos valstybėse, o tiksliau - tų valstybių ir 

nusistovėjusio per šimtmečius gyvenimo būdo naikinimas. Iš esmės sunaikintos Libija, 

Afganistanas, Jemenas, milžiniški nuostoliai padaryti Irakui, Sirijai. Žmonės iš šių valstybių, netekę 

namų, jų ieško Eurosojuze, kur galima nedirbti, bet gauti geras išmokas. 

 

Anksčiau nuo migrantų kentėjo Turkija, Malta, Italija, Balkanų šalys - Briuselio valdžia nelabai ką 

joms padėjo. Dabar atėjo Lietuvos eilė, tad žinokime - Eurosojuzo pagalbos nelabai sulauksime, 

išskyrus solidarumo pareiškimus bei humanitarinę pagalbą. Šie migrantai Lietuvoje liks ilgam, 

sukurdami musulmoniškos visuomenės metastazę Lietuvoje. 

Vienintelis kelias sustabdyti migrantų antplūdį į Lietuvą - liautis kištis į Baltarusijos vidaus 

reikalus bei tartis apie migrantų problemos sprendimą su prezidentu A.Lukašenka, kad ir koks jis 

būtų nepriimtinas ES ir JAV parsidavusiam mūsų politiniam elitui. 

Nepriklausomybės Atkūrimo Akto signatarė Birutė VALIONYTĖ: 

Šiandien klausimas yra labai paprastas. Taip, mes esame Europos Sąjungoje, taip mes giname ES 

sienas, ir siena su Baltarusija - yra tokia, kokia yra. Taip, mes pasirašėm atitinkamas žmogaus 
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teisių konvencijas, mes jas vykdome. Todėl šiandien tai nėra tik Lietuvos klausimas, jis yra ES. 

Kaip mes Europos Sąjungoje galime veikti neturėdami daug balsų, kiek turi vokiečiai, prancūzai ar 

lenkai? Mes turime ieškoti draugų, mes turime vykdyti be galo aktyvią diplomatinės tarnybos 

veiklą. Mūsų diplomatija dabar turi dirbti itin aktyviai, nes tai yra problema, kurią galima išspręsti 

tik diplomatinėmis priemonėmis. Kaip bepavadintume šią situaciją - ar hibridiniu karu, ar kitaip. 

 

Mes - tiek Lietuvos Respublikos prezidentas, tiek Seimas ir Vyriausybė - nedviprasmiškai turime 

suvokti, kad Lietuva nėra tik Europos Sąjungos dalelė, neturinti jokių savo teisių ir galių. Mes 

turime gintis patys kaip Tauta. O Europos Sąjungai turbūt reikia peržiūrėti kai kuriuos priimtus 

sprendimus, kurie be galo išplėsti, nes Europa nėra konkrečiai viso pasaulio gelbėtojų centras ir ji 

nėra pajėgi visus išgelbėti. 

Nepriklausomybės Atkūrimo Akto signataras Algimantas NORVILAS: 

1. Siūlau sudaryti operatyvinį štabą ir jam pavesti sienos stiprinimo ir nelegalų stovyklų statybos 

klausimus. Operatyvinį štabą sudaryti iš vadybininkų, ne daugiau 7 asmenų. Jų sprendimai 

vykdomi besąlygiškai ir nurodytais terminais. 
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2. Sudaryti migrantų krizės šalyje suvaldymo štabą, įtraukiant visų parlamentinių partijų ir 

visuomeninių organizacijų bei judėjimų deleguotus narius. Vadovaujama prezidento dekretu 

skirto politinio ar visuomeninio veikėjo, turinčio visuotinį autoritetą šalyje. Šio štabo funkcija 

turėtų būti operatyvinio štabo sprendimų organizavimas, o taip pat teisinių juridinių bei 

komunikacijos su visuomene klausimų sprendimas. Prezidentui ir Vyriausybei tektų tarptautinių 

ir finansinių problemų ratas. Operatyvinis štabas - praktikai statantys sieną ir instaliuojantys į ją 

naujausias stebėjimo ir atgrasymo priemones. Statantys laikinąsias nelegalų stovyklas vietose, 

netrikdant Lietuvos gyventojų veiklos, gerovės ir saugumo. 

3. Krizės suvaldymo štabas turėtų minimalistiniais tempais, pasitelkiant reikiamas juridines 

pajėgas, peržiūrėti ir parengti naujus nelegalų problemą reguliuojančius teisės aktus bei taisykles. 

Šis štabas turėtų perimti visą komunikacijos su visuomene darbą. Štabo darbas turėtų būti 

maksimaliai viešas. O posėdžiai transliuojami online. 

Nepriklausomybės Atkūrimo Akto signataras  Audrius BUTKEVIČIUS:  

Tai kompleksinis klausimas. Bet jo esmė - Lietuvos užsienio politika. Pagal šiandien veikiantį 

sienos apsaugos įstatymą - bet koks neteisėtas sienos kirtimas gali ir turi būti stabdomas 

panaudojant ginklą. Pagal Lietuvos pasirašytus tarptautinius dokumentus, Lietuva neturi teisės 

stabdyti šių migrantų. Iš to išeina, kad Lietuva neturi teisės ir neleisti šitiems žmonėms judėti ten, 

kur jie nori, t.y. į Vokietiją. Todėl Lietuva žymiai daugiau išloštų ekonomiškai, jeigu samdytų 

visiems šitiems pabėgėliams autobusus, vežtų juos iki Lenkijos sienos ir ten sėkmingai paleistų. 
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Arba tiesiai iki Vokietijos sienos ir paleistų ten, kur jų prašo, kur kanclerė šaukia: „Mes mylime 

migrantus!" 

 

Tai yra pats efektyviausias būdas išspręsti šią problemą. Jeigu kam nors šis būdas nepatinka, tada 

reikia kreiptis į Europos Sąjungos vadovus ir paprašyti išaiškinti, kokia yra ES politika pabėgėlių 

klausimais. Nes jau šiandien Lietuva, skaičiuojant pabėgėlių galvas, vienai galvai moka daugiau, nei 

bet kuri kita Europos Sąjungos valstybė. 

Buvęs Seimo narys Gediminas NAVAITIS: 

Šiandien mūsų Valstybė vadovaujasi tarsi dviem principais - Jungtinių Tautų pabėgėlių konvencija 

ir Lietuvos įstatymais, kurie nedviprasmiškai apibūdina neteisėtą sienos perėjimą, kaip 

nusikaltimą. Tad valstybės tarnautojai kol kas yra pasimetę. Jie vienu metu vadovaujasi dviem 

skirtingais teisės principais. Negali pasakyti, ar tai yra globotini žmonės, kuriems reikia suteikti 

pagalbą, ar tai yra žmonės, padarę nusikaltimą, už kurį jie turėtų būti nubausti. Todėl šiuo atveju 

būtų prasminga Lietuvai laikinai pasitraukti iš Jungtinių Tautų pabėgėlių konvencijos. Pasitraukti 

iki to laiko, kol Vyriausybė konstatuos, kad grėsmės iš Rytų nebėra, ir tada vėl grįžti į šią 

konvenciją. 
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Kitas galbūt kiek radikalesnis ir naujesnis siūlymas. Jau žinome, kad irakiečiai sumoka apie 15 

tūkst. eurų ir už tuos pinigus skrenda į Minską. Toliau keliauja Lietuvos sienos link, eina per 

pelkes, kol yra sulaikomi. Tad galbūt Lietuvai vertėtų vadovautis ekonomine logika? Jeigu žmogus 

nori pakliūti į sulaikymo vietą ir už tai pasiryžęs sumokėti, gal jis galėtų tiesiogiai skristi į Vilnių ir 

būti nuvežtas į sulaikymo vietą? Tokiu atveju jis atvyktų su dokumentais, nes būtų žinoma, kaip jis 

skrido. 

Patikrinus jo galimybes gauti prieglobstį, jis būtų išskraidintas arba liktų Lietuvoje, Europos 

Sąjungoje. Be to, didžioji dalis migrantų skelbiasi norintys į Vokietiją. Tad, manyčiau, logiška būtų, 

jog kaip tik Vokietijos migracijos tarnybos specialistai ir dirbtų su jais, o Lietuva sudarytų sąlygas 

jiems čia dirbti. Mes šiuo metu tarsi dirbame už vokiečius. Vokiečių specialistai yra ir geriau 

pasiruošę, turi patirtį toje srityje. 

Buvęs užsienio reikalų ministras Povilas GYLYS: 

Pradėsiu nuo diagnozės - Lietuvos valdžią yra ištikęs eilinis politinio imunodeficito sindromo 

priepuolis. Ji, valdžia, neturi imuniteto atsispirti rimtą grėsmę valstybei keliantiems invaziniams 

reiškiniams. Šiuo atveju - apsaugoti mūsų šalies „organizmą" nuo ekonominių migrantų. 
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Ji yra politinio paralyžiaus būsenos - negali nei blaiviai mąstyti, nei efektyviai veikti. Valdžios 

struktūras ištikusį paralyžių, galima paaiškinti jos liberalia mąstysena ir baimės antplūdžiu. Jie 

akivaizdžiai bijo savo situacijos nesupratimo ir nepatyrimo priimant neordinarinius sprendimus. 

Teoriškai yra du keliai įveiksminti valdžios struktūras - suverenas, tauta, įtikinantis piliečių 

skaičius turi ateiti prie valdžios rūmų ir pareikalauti realaus veikimo nacionalinio intereso labui. 

Tauta turi pademonstruoti jėgą. Taikią, bet ryžtingą. 

Antra, jei nacionaliniams interesams turintys atstovauti politikai neišgirstų suvereno įspėjimo, 

reikia pradėti galvoti apie valdžioje esančiųjų pakeitimą patriotiškomis jėgomis. Taip, tektų raginti 

ruoštis išankstiniams Seimo rinkimams. 

Manau, reikia laikinai stabdyti ar visiškai atšaukti JTO migracijos pakto veikimą motyvuojant tokį 

sprendimą sisteminio nacionalinio saugumo požiūriu ekstremalia situacija. Turime aiškiai 

pasakyti, kad tie žmonės Lietuvos sieną kirto nelegaliai (kiek pamenu, Baltarusija kol kas nėra ES 

narė, vadinasi, sienos režimas yra daug griežtesnis nei, tarkim, su Lenkija). Todėl mūsų valstybės 

veiksmai gali būti griežti. Daugelio konkretybių migracijos valdyme turime pasimokyti iš 

Vengrijos, kuri šiuo klausimu elgėsi ryžtingai būdama ir ES, ir NATO, ir JTO šalimi. 
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Pastebėsiu, kad šie makrolygio veiksmai yra gerokai svarbesni nei mikro-, savivaldybių lygio, 

sprendimai. Kai bus adekvatūs nacionalinio lygio sprendimai, ir savivaldybėms veikti bus 

lengviau. Kol kas yra aukšto lygio paaimanavimai, bet sprendimų nėra... 

Nepriklausomybės Atkūrimo Akto signataras Egidijus BIČKAUSKAS: 

1. Visus, savavališkai pereinančius Lietuvos sieną, vertinti, kaip sienos pažeidėjus, pradėti 

ikiteisminius tyrimus pagal galiojančią tvarką, skirti kardomąsias priemones (patalpinant 

atitinkamomis sąlygomis ir atitinkamose vietose) iki bus priimtas sprendimas - ar tas, ar kitas 

asmuo iš tikrųjų siekia ir turi teisę į pabėgėlio statusą. Sulaikytiesiems sudaryti galimybę 

pasinaudoti ryšio priemonėmis, pranešant artimiesiems, kur ir kokiomis sąlygomis atsidūrė kirtę 

sieną. Tai bus efektyviau, nei užsienio reikalų ministro pareiškimai. 

 

2. Perorientuoti pasienio apsaugą nuo pažeidėjų „surankiojimo ir apskaitos" į pažeidėjų sulaikymą. 

Pasitelkti sulaikymui papildomas pajėgas, kurios (jeigu tai prieštarauja atitinkamiems 

galiojantiems teisiniams reikalavimams ) veiktų atokiau nuo valstybinės sienos. 

3. Ieškoti ir surasti formalius ir neformalius kontaktus su Baltarusija (asmenimis turinčiais realią 

įtaką valstybės politikai), siekiant normalizuoti santykius bent šioje srityje. 
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4. Skubiai išsiaiškinti su ES, kaip perspektyvoje reikės elgtis su asmenimis, kuriems pabėgėlio 

statusas nebus suteiktas. Prašyti pagalbos šiuos asmenis „išsidalinant" ar kitaip sprendžiant su tuo 

susijusius klausimus. 

5. Revizuoti Lietuvos užsienio politiką ir ypač retoriką. 

6. Pradėti diskusijas ES dėl pabėgėlių vertinimo ir jų teisinio statuso. 

Pabaigoje (iš dalies rimtai, iš dalies su humoru ), atsižvelgiant į kai kurių ES valstybių 

„superliberalizmą" bei „indėlį į demokratijos plėtojimą ten, kur jų niekas iš esmės neprašė", 

visiems iki dabar nelegaliai kirtusiems valstybinę sieną, suteikti teisinį pabėgėlio statusą, kartu 

palydint prie Lietuvos sienos ta kryptimi, kuria jie nori išvykti. Na, o kiek liks pas mus - ką jau 

padarysi. 

Buvęs Seimo narys Povilas URBŠYS: 

1. Žmonės jau seniai suvokė, kad valstybė yra užpulta, bet valdžia dar prie šito suvokimo 

nepribrendo. Vyriausybės lygmeniu reikėtų sudaryti komitetą, kuris būtų atsakingas už 

valstybinio lygio ekstremalios situacijos valdymą, padėtų operatyviai spręsti tarpinstitucinio 

koordinavimo problemas. Šis komitetas turėtų veikti pagal Vyriausybės aprobuotą konkretų 

veiksmų planą. Šiam komitetui turėtų vadovauti premjerė. 
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2. Komunikavimas, komunikavimas ir dar kartą komunikavimas - tarpinstitucinis ir su žmonėmis. 

Jis turi būti nukreiptas ne į vienas kito mulkinimo, o į pasitikėjimo didinimą. 

3. Tarptautiniu lygmeniu reikalauti pripažinti šią dirbtinai sukeltą pabėgėlių krizę, kaip hibridinio 

karo išpuolį prieš NATO ir Europos Sąjungos valstybę. Reikia važinėti ne į Turkiją ar Iraką o į 

Briuselį, Vašingtoną ir NATO būstinę. Nes tarptautiniais šios problemos sprendimo raktai yra 

būtent ten. 

4. Paskelbti rietenas paliaubomis ir politikams liautis „šildytis savo politinius sumuštinius" ant 

šios problemos laužo. 

Buvęs Seimo pirmininkas, buvęs generalinis prokuroras Artūras PAULAUSKAS: 

1. Mes turime kuo greičiau pradėti statyti kliūtį. Ar tai būtų siena, ar tai būtų kokia kita kliūtis, kuri 

neleistų nelegalams patekti į Lietuvos teritoriją. 

 

2. Reikėtų galutinai apsispręsti, kas yra įvairūs tarptautiniai įsipareigojimai ar įvairios pasirašytos 

deklaracijos dėl pabėgėlių teisių. Šios deklaracijos buvo priimtos dar po karo. Aišku, vėliau buvo 

tobulinamos, bet visos kalba apie asmenis, kurie bėga iš karo zonos, apie asmenis, kuriems gresia 

pavojus gyvybei, sveikatai. Čia mes matome visiškai kitą atvejį, kada žmonės perka bilietus, vyksta 

į kitą šalį, jie tiesiog stengiasi patekti į Europos Sąjungą. Šiuo atveju reikėtų visiems labai aiškiai 

susitarti ir vykdyti nuostatą, kad tai nėra tie pabėgėliai, apie kuriuos kalbama tarptautiniuose 
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dokumentuose. Todėl juos reikia vertinti kaip nelegalus, kaip pažeidusius įstatymą, kirtusius 

nelegaliai sieną, ir iš to, be abejo, turi kilti visos kitos pasekmės. 

3. Nepradėti konfliktų su vietos gyventojais. Valdžia, kaip tik turėtų jausti paramą iš vietos 

gyventojų, turi su jais kalbėtis, tartis. Ne paslaptis, kad lietuviai nėra labai tolerantiški kitokiems 

žmonėms. Ir čia nieko keisto turbūt ir nėra. Nesant vienybės čia, viduje, labai sunku bus įveikti 

iššūkius. Ar tai būtų pandemija, ar tai būtų migrantai. 

4. Reikėtų labai atidžiai žiūrėti, kam galima suteikti pabėgėlio statusą. Visgi reikia stengtis didžiąją 

dalį grąžinti į jų šalį, kad nebūtų jokių vilčių ar lūkesčių, kad čia galima pasilikti ir kad iš čia galima 

keliauti toliau. 

5. Reikėtų informacinių priemonių. Parodyti planuojantiems atvykti, kokios čia sąlygos 

suteikiamos nelegalams, kaip jie čia gyvena, kiek iš jų čia apskritai gali pasilikti, kad nebūtų jokių 

iliuzijų. Tie žmonės, kurie moka pinigus ir bando čia patekti, neturi turėti jokių vilčių. 

Buvęs Europos Parlamento narys Justas Vincas Paleckis: 

 

Migrantų krizė parodė, kad siena su Baltarusija iki šiol buvo saugoma tik iš vienos pusės - 

deja, ne iš Lietuvos. Nereaguota dar 2020-ųjų rudenį ir į „Frontex‘o" įspėjimus, kad 

sulauksime migrantų antplūdžio. Baltarusijos režimo pakelti šliuzai ties valstybine siena 

užklupo Lietuvą netikėtai. Bet per sieną veržiasi ne šernų bandos, o nusikalstamų 
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prekybos žmonėmis tinklų suvilioti ir apgauti vyrai, moterys, vaikai. Pasinaudojus 

tarptautine pagalba suteikti jiems žmoniškas gyvenimo sąlygas įpareigoja ne tik 

tarptautinės ir europinės konvencijos, bet ir žmoniškumas. Prieš ketvirtį amžiaus 

daugiatūkstantiniai lietuvių srautai plūstelėjo iš Lietuvos į Didžiąją Britaniją, nes tik su ja 

Vakaruose galiojo bevizis režimas. Tereikėjo prie JK pasų kontrolės postų ištarti burtažodį 

„prašau politinio prieglobsčio", kad prašančiajam tuoj pat būtų suteikiamas padorus 

gyvenamasis plotas, dosnios pašalpos, medicininis aprūpinimas, teisė dirbti. Tiesa, reikėjo 

dar sugalvoti (padėdavo ir nelegalios firmos) įtikinamą istoriją apie tariamus persekiojimus 

Lietuvoje dėl politinių, religinių, seksualinių ar kitokių priežasčių, atsisakyti lietuviško paso ir 

eiti į teismą, kur prieglobstį paprastai suteikdavo. Tuomet nei latviai, nei estai masiškai 

politinio prieglobsčio neprašė. Padėtis Lietuvoje, nors ir nelengva, nebuvo tokia tragiška, 

kaip šalyse, iš kurių dabar bėgama. Susiklosčiusioje ar suklostytoje situacijoje tikslinga 

būtų nedelsiant inicijuoti daugiašalio formato derybas (JT, ESBO, EK) arba derybas 

tarpininkaujant, kad politinio ir ekonominio nusikalstamo biznio paleistas srautas būtų 

sustabdytas. Iš smulkesnių dalykų: nereikia migrantams piršti lietuviško maisto, tegu patys 

gaminasi pagal savo įpročius. 

 Sprendimai, kuriuos siūlo prezidentė 

Dvi kadencijas Lietuvai vadovavusi prezidentė Dalia Grybauskaitė savo socialinio tinklo 

„Facebook" paskyroje pateikė dėl nelegalios migracijos Lietuvai kylančių „egzistencinių 

iššūkių atrėmimui" būtinų skubių veiksmų sąrašą. 

 

„Pirma, skubus fizinio barjero statymas: 24 val. per parą, 7 d. per savaitę ir nebijoti 

didesnių išlaidų. Jei reikia, koreguoti viešųjų pirkimų įstatymus ir procedūras", - antradienį 
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feisbuke rašė D.Grybauskaitė, pabrėždama, kad politikams esant poreikiui nereikėtų bijoti 

koreguoti viešųjų pirkimų įstatymą. 

„Būtina keisti viešųjų pirkimų įstatymą ir nebijoti „auksinės tvoros" kaltinimų, nes dabar kyla 

egzistencinis valstybės saugumo iššūkis", - tvirtino prezidentė. 

Visgi D.Grybauskaitė atkreipė dėmesį, kad kol nėra pastatyta siena, pasienio apsaugai 

pasitelkiant kariuomenės pajėgumus iškyla ir ginkluotų konfliktų rizika. 

„Kol nėra fizinio barjero, tol naudoti kariuomenę pasienyje labai pavojinga, nes tikėtini 

ginkluoti konfliktai. Ką gal ir norima išprovokuoti. Nesant jokio fizinio barjero, neįmanoma 

įrodyti, kas peržengė sieną. Todėl ir nepaprastosios padėties įvedimas pasienyje be labai 

konkretaus apibrėžimo, kaip bus panaudojama kariuomenė, labai pavojingas karinio 

konflikto požiūriu", - savo įžvalgomis dalinosi ji. 

Prezidentė turėjo patarimų ir komunikacijos srityje. 

„Nedaryti grubių ir reputaciją bei pasitikėjimą griaunančių komunikacijos klaidų. Nežadėk, 

ko negali įvykdyti. Pvz., nepozuok prie tvoros, kurios faktiškai neturi", - pataria 

D.Grybauskaitė. 

Prezidentė taip pat pateikė patarimų dėl nelegalių migrantų grąžinimo į kilmės šalis. Jos 

nuomone, apie neteisėto sienos kirtimo pasekmes būtina aktyviai komunikuoti užsienio 

spaudoje ir internetinėje erdvėje, o su ES ir NATO partneriais siekti „ardyti nusikalstamus 

žmonių gabenimo tinklus". D.Grybauskaitė taip pat siūlo Lietuvai inicijuoti ES migracijos 

politikos pokyčius. 

„Siūlyti ir teikti konkrečius pasiūlymus, kartu su kitomis ES šalimis skubiai keisti ES 

migracijos politiką. JT pabėgėlių konvencijos interpretacijos ES jau taip išplėstos, kad pačią 

ES daro nesaugią", - įsitikinusi ji.Taip pat, prezidentės nuomone, būtina skirti dar daugiau 

dėmesio krovinių iš Baltarusijos patikrai. 

„Krovinių judėjimas iš Baltarusijos turi būti ypač tikrinamas arba net stabdomas. Buvo 

pažadėta į Lietuvą organizuoti didelius kontrabandos, migrantų srautus ir net reaktyvines 

medžiagas. Kol kas pažadai vykdomi. Todėl trąšų gabenimas traukiniais ir vilkikais iš 

Baltarusijos turi būti nuodugniai tikrinamas ar net ribojamas", - feisbuke rašė 

D.Grybauskaitė. 

Naujausios žinios 
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Lietuvos dviratininkės olimpiniame treke lenktyniavo keirino rungtyje 

 
A. Bilotaitė: žinia apie irakiečio mirtį yra dezinformacija, kurios nėra prasmės komentuoti 

 
A. Armonaitė: prie tokio susirgimų skaičiaus visai neseniai visa ekonomika buvo uždaryta 

 

 
 

SVEIKATA 

https://www.respublika.lt/lt/naujienos/sportas/tokyo_2020/lietuvos_dviratininkes_olimpiniame_treke_lenktyniavo_keirino_rungtyje/
https://www.respublika.lt/lt/naujienos/lietuva/lietuvos_politika/a_bilotaite_zinia_apie_irakiecio_mirti_yra_dezinformacija_kurios_nera_prasmes_komentuoti/
https://www.respublika.lt/lt/naujienos/lietuva/lietuvos_politika/a_armonaite_prie_tokio_susirgimu_skaiciaus_visai_neseniai_visa_ekonomika_buvo_uzdaryta/
https://www.respublika.lt/lt/naujienos/sportas/tokyo_2020/lietuvos_dviratininkes_olimpiniame_treke_lenktyniavo_keirino_rungtyje/
https://www.respublika.lt/lt/naujienos/lietuva/lietuvos_politika/a_bilotaite_zinia_apie_irakiecio_mirti_yra_dezinformacija_kurios_nera_prasmes_komentuoti/
https://www.respublika.lt/lt/naujienos/lietuva/lietuvos_politika/a_armonaite_prie_tokio_susirgimu_skaiciaus_visai_neseniai_visa_ekonomika_buvo_uzdaryta/
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